
 

 

Bestyrelsesmøde for Grundejerforeningen Munkerisparken  
Tid og sted: 16. april 2015, hos Inger 
Tilstede: 
Max Jensen (formand), nr 58 
Inger Gottfredsen (næstformand), nr 2 
Vagn Sylvest, nr 36 
Martin Plambech, nr 45 
 
1. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidste møde 
Bestyrelsen godkendte referatet fra sidste møde 5.2. 2015. (referatet fra 
generalforsamlingen blev godkendt af dirigenten) 
  
2. Meddelelser (f.eks. kontakt til formanden fra medlemmer af foreningen) 
Ingen meddelelser at berette. 
 
3. Kommunekontakt 
Ingen kontakt at berette. 
 
4. Opgavefordeling (konstituering) 
Opgavefordelingen i den Nye bestyrelse bliver således: 
Max: Formand/Kommunekontakt 
Inger: Næstformand/Gartner 
Vagn: Webmaster/Kasser 
Martin: Græsslåning 
 
5. Daglig drift (f.eks. fællesarealer, gartner, stier) 
Ingen punkter diskuteret. 
 
6. Økonomi 
Bestyrelsen besluttede at skifte fra JyskeBank til Nordea. JyskeBank opkrævede 1.500 kr. 
i gebyr for kassereskifte samt oprettelse af en erhvervsnetbank. Hertil et årligt gebyr på 
200 kr. Nordea har ingen oprettelsesgebyr og en årlig omkostning på 100 kr.  
Bestyrelsen besluttede at tilføje en arbejdsskadeforsikring og fravælge den nuværende 
produktforsikring. Dette betyder en forhøjet omkostning på ca. 500 kr. ialt om året. En 
arbejdsskade forsikring er generelt anbefalet til grundejerforeninger, men ikke et krav. 
Forsikringen vil fx dække potentielle skader opstået ved fx fællesarbejdsdage eller 
begivenheder foreningen indkalder til så som fastelavnsfest, etc. Den koster 722 kr. om 
året og bestyrelsen vurderet ud fra et forsigtighedsprincip at det vil være godt at være 
dækket. På trods af behovet potentielt er minimalt i dag, så kan det være svært at udse et 
pludseligt opstået behov på længere sigt. Produktforsikringen vi har i dag gælder fx skader 
opstået på grund af produkter grundejerforeningen har opsat fx et legestativ. Behovet for 
denne forsikring kan vi evaluere hvis vi en dag etablere 'produkter' i grundejerforeningen. 
 
7. Evt. 
Der manglede en revisor suppleant efter generalforsamlingen. Bestyrelsen har fået accept 
fra Thomas Jørgensen, nr. 46, at han vil være revisor suppleant sammen med Ebbe 
Lützen, nr. 41. 
 
Det blev diskuteret om man skal overveje en fælles begivenhed for grundejerforeningen fx 
en vejfest. Begivenheden kunne enten være helt brugerfinansieret eller en blanding af 
brugerbetaling og grundejerforeningstilskud. Martin vil undersøge omkostninger forbundet 
med mulige begivenheder. Medlemmer er velkomne at tilsende forslag. 


